
Muistio Opintoneuvoston 1. kokouksesta 
(In english below) 

 

AYY:n opintoneuvosto kokoontui 31.1. Opintoneuvoston vuoden ensimmäisessä tapaamisessa 

tutustuttiin vuoden toimijoihin ja suunniteltiin tulevan vuoden toimintaa uudella porukalla, ja 

kuultiin niin AYY:n ja Aalto-yliopiston suunnitelmat vuodelle 2017.  Alla Opintoneuvoston 

tapaamisen keskustelun sisältöjä ja liitteenä pidetyt esitykset.  Kiitokset kaikille tapaamiseen 

osallistuneille – Nähdään taas pian!  

 

1.Kokouksen avaus  

Paikalla: 

Suvi Vendelin (pj) 

Susanna Koistinen (AYY koulutuspolitiikan asiantuntia) 

Annu Komulainen (AYY edunvalvonnan asiantuntija, sihteeri) 

Petteri Heliste (AYYH) 

Katariina Helin (AYYH) 

Sanna Koskenmäki (TOKYO) 

Nova Pokkinen (Kooma) 

Olli Kanerva (Tietokilta) 

Aaro Hämeri (Prodeko) 

Cecilia Berg (Athene) 

Jenna Arponen (Kemistikilta) 

Aarni Halinen (Sähköinsinöörikilta) 

Santeri Salmijärvi (Automaatio- ja systeemitekniikan kilta) 

Janina Niiranen (Inkubio) 

Ingrid Schulman (Teknologföreningen) 

Olli Kekäläinen (Koneinsinöörikilta) 

Saara Niemeläinen (Fyysikkokilta) 

Aaro Timonen (Arkkitehtikilta) 

Emilia Taskinen (Maanmittarikilta) 

Iida Palosuo (Nuoret designerit) 

Anna Tolonen (Nuoret designerit) 

 

2. Perehdytys opintoneuvostoon 

Susannan PP-esitys  

  

3. Kuulumiskierros 

- Osallistujien kuulumiset 

Ruokaa kehuttiin <3  

Kooma: Muuttoon liittyvät asiat ovat puhututtaneet 

Sci:n porukkaa tavattu mm. Prodekon osalta 

Kemistikilta: tilojen vähentyminen haasteena 



Sähköinsinöörikilta: Imagon uudistaminen mm. tämän vuoden tehtävissä, tilahaasteet 

kaikkien kiltojen osalta ELECissä 

Teknologföreningen: tenttimissääntöjen muuttuminen, ja yritetään saada tentti-ilmoissa 

kielivalintaa helpommaksi. 

Koneinsinöörikilta: uudet maisteriohjelmat 

Arkkitehtikilta: toimijat ovat tavanneet laitoksen henkilökuntaa, ja käyty ARTS:ssa 

keskustelua sisustusarkkitehtien kanssa, liittyvätkö he arkkitehtuurin vai muotoilun 

laitokseen. 

Maanmittarikilta: muuton tila-asioita, yksittäistä kurssia pyritty järkevöittämään 

onnistuneesti 

Nude: Muutto väreeseen, lasipajan tulevaisuus vielä auki 

 

- AYY:n kuulumiset (esitys liitteenä): 

- Uusi hallitus esittäytyy 

- Ylioppilaskunnan projektit vuodelle 2017 (PowerPoint) 

- Kuulumiset yliopiston toimielimistä  (Powerpoint) 

 

4. Workshoppausta Opintoneuvoston tavoitteista ja opintovastaavien toiveista ja suunnitelmista 

tälle vuodelle 

Yhteisiä ideoita:  

-johdon/henkilökunnan & opiskelijoiden välinen kommunikointi: avoimempi viestintä, 

tapahtuma 

-varjo-opinto-opas kaikille - tietoa kursseista saa huonosti 

-seminaareja kiinnostavista aiheista (digitalisaatio, vaikuttaminen..) 

-halloped-haalarimerkki,  hallopedien työn palkitsemista ja yhteistyötä 

-OPN:n näkyminen tapahtumissa 

Parannuskohteita: 

-liikuvuus koulujen välillä/sisällä 

-opintopisteitä ainejärjestötoiminnasta (kaikilla ei ole) 

-tutoroinnin riittämättömyys 

-liian kuormittavia kursseja: pidettävä huolta työmäärän ja noppien tasapainosta 

-on luentoja, joille vain muutama koko kurssin väestä osallistuu: opetuksen laatu 

-ruotsinkielellä kokeisiin ilmoittautuminen tällä hetkellä turhan vaikeaa - sähköposti erikseen 

opettajalle joka kokeesta. 

  

  

--------------- 

 

Hey!  

The first Study council of the year was all about getting to know everyone and planning the actions 

of this year and hearing the news from AYY and Aalto University.  Here below you can read the 

themes we discussed about and the presentations are attached here as well. Thank you for a good 

meeting - and see you all next time! 

  

 



 

 

 

Study Councils 1. Meeting 
1.Opening of the meeting  

Present: 

Suvi Vendelin (chairperson) 

Susanna Koistinen (AYY) 

Annu Komulainen (AYY, secretary of the meeting) 

Petteri Heliste (AYYH) 

Katariina Helin (AYYH) 

Sanna Koskenmäki (TOKYO) 

Nova Pokkinen (Kooma) 

Olli Kanerva (Tietokilta) 

Aaro Hämeri (Prodeko) 

Cecilia Berg (Athene) 

Jenna Arponen (Kemistikilta) 

Aarni Halinen (Sähköinsinöörikilta) 

Santeri Salmijärvi (Automaatio- ja systeemitekniikan kilta) 

Janina Niiranen (Inkubio) 

Ingrid Schulman (Teknologföreningen) 

Olli Kekäläinen (Koneinsinöörikilta) 

Saara Niemeläinen (Fyysikkokilta) 

Aaro Timonen (Arkkitehtikilta) 

Emilia Taskinen (Maanmittarikilta) 

Iida Palosuo (Nuoret designerit) 

Anna Tolonen (Nuoret designerit) 

  

2.Role and function of Study Council 

Presentation by Susanna 

  

3.News from associations: 

Meetings food was phrased <3 

Kooma: Already  there has been many meetings: ARTS’s moving to Otaniemi has still issues 

to solve 

SCI: Meetings with Schools personnel has been arranged, already met with Prodeko’s 

Kemistikilta: Issues concerning space 

Sähköinsinöörikilta (SIK): Newal of the guilds image, every guild in ELEC has space issues: 

the old ELEC building has been almost emptied now.  

Teknologföreningen(TF): registration to exams has changed, still choosing a different 

language than Finnish way too difficult 

Koneinsinöörikilta (KIK): new master’s programs are still forming 



Arkkitehtikilta (AK): Today there has been a meeting with the department, and a discussion 

with interior designers, who have to decide whether to join with department of architecture 

or department of design. 

Maanmittarikilta (MK): Space-issues with the moving, and good development with a course 

which had bad feedback 

Nude: ARTS moving towards Väre-building. Glass-workshops future is still unknown, though 

the matter has been noted by the school's board.  

 

- AYY’s news 

- New board introduces themselves 

- AYY’s projects for the year 2017 (PowerPoint) 

- News from Aalto university’s meetings (Powerpoint) 

 

4.Workshop for the OPN goals and wishes for the year 2017 

Some ideas for the year: 

-Better communication between teatchers/staff & students: more open discussions, events 

-Student made course guide for everyone  

-halloped-overall patch - more rewards for working as halloped 

-OPN is visible in aalto happenings 

possible projects: 

-more possibility to move between and inside Schools (communication) 

-credits from working in student association (not yet happening in every association) 

-better tutoring 

-55 credits / year 

-over all the quality in some lectures  

-easier to choose the language for the exams in oodi registeration. 

 

  

 






